
Protokół Nr 7/2020 
z  posiedzenia Komisji  Infrastruktury i Ochrony Środowiska 

Rady Miejskiej Białogardu 
w dniu 25 maja 2020 r.  

Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Miasta. 
 
Porządek Posiedzenia:  
1. Otwarcie posiedzenia, w tym przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 
2. Zaopiniowanie zamiaru zbycia w drodze bezprzetargowej na poprawę warunków  
    zagospodarowania przyległej nieruchomości:  
    - ul. Rotmistrza Witolda Pileckiego, obręb 007, działka nr 322, 
    - ul. Podlaska, obręb 019, działka nr 322/9. 
3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

          a) w sprawie aktualizacji na rok 2020 planu rozwoju i modernizacji urządzeń  
               wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2017-2020 będących w posiadaniu  
               Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością Regionalne Wodociągi i Kanalizacja  
               z siedzibą w Białogardzie na obszarze miasta Białogard - druk H, 

          b) zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego  
               dla dróg, których zarządcą jest Miasto Białogard - druk D.          

4. Analiza projektu uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 
    miasta Białogard. 
5. Rozpatrzenie i zaopiniowanie sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Miasta 
    Białogard na rok 2019 wraz z informacją o stanie mienia Miasta Białogard w roku 2019. 
6. Sprawy różne. 
7. Zamknięcie posiedzenia. 
 
Ad 1. Otwarcie posiedzenia, w tym przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia  
          komisji. 

 
Posiedzenie o godz. 1230 „otworzyła i prowadziła” K. Leś Przewodnicząca Komisji 

Infrastruktury i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej Białogardu.  
 Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr 6/2020 
z posiedzenia komisji w dniu 27 kwietnia 2020 r. oraz zaproponowała zmianę  porządku 
komisji poprzez rozszerzenie porządku posiedzenia o rozpatrzenie i zaopiniowanie projektu 
uchwały w sprawie stanowiska Rady Miejskiej Białogardu dotyczącego uczczenia jubileuszu 
XXX-lecia samorządu terytorialnego --druk I. 

Komisja głosując:  za- 4 (jednogłośnie) przyjęła protokół Nr 6/2020 z posiedzenia 
komisji w dniu 27 kwietnia 2020 r. oraz zmianę porządku posiedzenia  komisji. 
 
Ad 2. Zaopiniowanie zamiaru zbycia w drodze bezprzetargowej na poprawę warunków  
           zagospodarowania przyległej nieruchomości:  
     - ul. Rotmistrza Witolda Pileckiego, obręb 007, działka nr 322, 
    - ul. Podlaska, obręb 019, działka nr 322/9. 
 
  Informację  o nieruchomościach przeznaczonych do zbycia przedstawiła i omówiła  
Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami B. Szulakiewicz. 
 

Komisja rozpatrzyła i pozytywnie zaopiniowała zamiar zbycia przez Miasto Białogard 
w drodze bezprzetargowej na poprawę warunków zagospodarowania przyległej     
nieruchomości:  
- ul. Rotmistrza Witolda Pileckiego, obręb 007, działka nr 322, 
- ul. Podlaska, obręb 019, działka nr 322/9, 
głosując: za- 4 (jednogłośnie). 
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Ad 3. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 
  a) w sprawie aktualizacji na rok 2020 planu rozwoju i modernizacji urządzeń                     
wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2017-2020 będących                     
w posiadaniu Spółki z ograniczoną odpowiedzialnością Regionalne                     
Wodociągi i Kanalizacja  z siedzibą w Białogardzie na obszarze miasta                     
Białogard - druk H 

 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Prezes Zarządu Spółki z ograniczoną 

odpowiedzialnością Regionalne Wodociągi i Kanalizacja w Białogardzie R. Słowik.  
 

Komisja rozpatrzyła  i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 
aktualizacji na rok 2020 planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 
kanalizacyjnych na lata 2017-2020 będących w posiadaniu Spółki z ograniczoną 
odpowiedzialnością Regionalne Wodociągi i Kanalizacja z siedzibą w Białogardzie na 
obszarze miasta Białogard - druk H, głosując: za- 5 (jednogłośnie). 

 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa                  
drogowego dla dróg, których zarządcą jest Miasto Białogard - druk D          

 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Sekretarz Miasta P. Janowski. 

 
Komisja rozpatrzyła  i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały zmieniającej  

uchwałę w sprawie wysokości stawek opłaty za zajęcie pasa drogowego dla dróg, których 
zarządcą jest Miasto Białogard - druk D, głosując: za - 5 (jednogłośnie).  

               
c) w sprawie stanowiska Rady Miejskiej Białogardu dotyczącego uczczenia 

jubileuszu XXX-lecia samorządu terytorialnego - druk I 
 
Projekt uchwały przedstawił i omówił Wiceprzewodniczący Komisji A. Kołacki.  
 
Komisja rozpatrzyła  i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie 

stanowiska Rady Miejskiej Białogardu dotyczącego uczczenia jubileuszu XXX-lecia 
samorządu terytorialnego - druk I, głosując: za - 5 (jednogłośnie). 

       
Ad 4. Analiza projektu uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku  
          na terenie miasta Białogard. 
   
  Projekt uchwały wraz z wprowadzonymi zmianami przedstawiła i omówiła Naczelnik  
Wydziału Ochrony Środowiska M. Barcicka.   
 
  Komisja przeanalizowała projekt uchwały łącznie z wprowadzonymi do projektu 
uchwały autopoprawkami i nie wniosła uwag do przedłożonego projektu uchwały. 
   
  Komisja, głosując: za - 5 (jednogłośnie)  pozytywnie zaoponowała projekt uchwały 
w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Białogard. 
  
Ad 5. Rozpatrzenie i zaopiniowanie sprawozdania rocznego z wykonania budżetu  
          Miasta Białogard na rok 2019 wraz z informacją o stanie mienia Miasta Białogard  
          w roku 2019. 
   
  Sprawozdanie roczne z wykonania budżetu Miasta Białogard na rok 2019 wraz 
z informacją o stanie mienia Miasta Białogard w roku 2019 oraz opinię Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej o przedłożonym sprawozdaniu przedstawiła i omówiła 
Skarbnik Miasta I. Kubiak. 
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  Komisja rozpatrzyła  i pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie roczne z wykonania 
budżetu Miasta Białogard na rok 2019 wraz z informacją o stanie mienia Miasta Białogard 
w roku 2019, głosując: za - 4, przeciw- 0, wstrzymało się -1.    
 
Ad 6. Sprawy różne. 
  Radny A. Kołacki – poruszył sprawę zakładania na terenie miasta łąk kwietnych.  
  Sekretarz Miasta – poinformował, że uczestniczył w rozmowach dotyczących 
urządzenia na próbę na terenie miasta trzech łąk kwietnych, co spowoduje, iż w zamian  
Miasto nie będzie wydatkowało środków finansowych ok. 20.000 zł czy 15.000 zł związanych 
z koniecznością kilkukrotnego koszenia trawy.  
  Przewodnicząca Komisji – poinformowała, że łąki kwiatowe planowane są w pasie 
zieleni przy ul. Połczyńskiej, przy ul. Świętochowskiego oraz na terenie zieleni przy budynku 
biura na cmentarzu komunalnym w Pękaninie. 
    Radny A. Kołacki – poinformował, że można byłoby przekazać środki finansowe 
jednostce organizacyjnej ZGKiM, aby jednostka dokonała wysiania łąk kwietnych bez 
konieczności zlecania zadania podmiotom zewnętrznym. 
  Przewodnicząca Komisji – poruszyła kwestię dofinansowania ZGKiM oraz 
konieczności zakupu szafy pancernej na potrzeby biura cmentarzy komunalnych. 
  Sekretarz Miasta – poinformował o sytuacji finansowej Miasta i jednostek 
organizacyjnych Miasta spowodowanej pandemią COVID-19.   
  Przelew z Ministerstwa Finansów za udziały w PIT za kwiecień został przekazany 
w wysokości 40% mniejszej od zaplanowanej.    
  Zatrzymanie działalności w spółce BOSiR oraz w Centrum Kultury i Spotkań 
Europejskich oraz bardzo mocne ograniczenie w spółce ZKM spowodowało gwałtowny 
spadek przychodów i w przypadku Białogardzkiego Ośrodka Sportu i Rekreacji Sp. z o. o. 
i Centrum Kultury i Spotkań Europejskich praktycznie do zera.  
  Spółki BOSiR i ZKM zostały całkowicie wyłączone z możliwości uzyskania pomocy 
tarcz antykryzysowych. Nie możliwości na tę chwilę aby spółki samorządowe uzyskały  
wsparcie z tarczy antykryzysowej. Bardzo ciężko będzie na nowo wypracować utracone 
przychody. 
  Sekretarz Miasta – poinformował, że w ubiegłym tygodniu odbyło się spotkanie 
z Dyrektorem Powiatowego Urzędu Pracy. Będą środki na dofinansowanie wynagrodzeń,  
ale tylko przez trzy miesiące.   
  Zmniejszona została o 200.000 zł wysokość przyznanej subwencji oświatowej 
i o prawie 60.000 zł dotacji na przedszkola. 
  Szacunki Związku Miast Polskich są takie, że ubytek dochodów może być 
dziesięcioprocentowy i przy w przypadku Miasta to jest kwota 10.000.000 zł całości budżetu, 
co stanowi 5.000.000 zł wydatków bieżących. 
  Przewodnicząca Komisji – pytała czy ratownicy BOSiR otrzymali wypowiedzenia 
z pracy? 
  Sekretarz Miasta – odpowiedział, że ratownicy nie byli pracownikami spółki BOSiR. 
Spółka w ramach przetargu jako podwykonawcę wybrała Wodne Ochotnicze Pogotowie 
Ratunkowe, które organizowało kadrę ratowniczą. 
  Przewodnicząca Komisji – pytała o plan budowy żłobka na osiedlu Kołobrzeska? 
  Radny P. Anuszkiewicz – pytał czy jest jakieś zagrożenie, że żłobek może nie 
powstać? 
  Sekretarz Miasta – odpowiedział, że pozostaje kwestia wyboru priorytetów. 
Problemem jest też to z czym do końca Miasto będzie musiało się zmierzyć.  Problemem nie 
jest kwestia zaciągnięcia kredytu na budowę żłobka, tylko problemem może być utrzymanie 
żłobka 
  W bieżącym roku Miasto ma koszty inwestycyjne, które nie stanowią wielkiego 
problemu.  Problem stanowi zawsze spięcie wydatków bieżących.  
  W przyszłym roku w związku z wybudowaniem tego żłobka pojawią się pewne koszty 
bieżące.  
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  Obecnie koszt Miasta związany z utrzymaniem siedemdziesięciu, osiemdziesięciu  
miejsc w żłobku wynosi 1.100.000 zł.    
  Przewodnicząca Komisji – pytała jaki jest czas na podpisanie umowy na budowę 
żłobka? 
  Sekretarz Miasta – odpowiedział, że na podpisanie umowy nie mamy określonego 
czasu, tylko na wybudowanie żłobka jest czas do końca roku, a działalność żłobka należy 
rozpocząć w styczniu przyszłego roku.  
  Założenie jest takie, aby żłobek był w wybudowany w systemie kontenerowym 
z gotowych elementów.  
  Sekretarz Miasta – poinformował, że Miasto występuje o pozyskanie dodatkowych 
źródeł finansowania jednostek.  
  Szkoły i przedszkola w ramach tarczy antykryzysowej wystąpiły do ZUS o dopłaty. 
  
Ad 7. Zamknięcie posiedzenia. 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia o godzinie 1500 K. Leś  Przewodnicząca 
Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska zakończyła posiedzenie Komisji 
Infrastruktury i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej Białogardu. 
protokołowała: Joanna Kamińska   

Przewodnicząca  Komisji 
              
                                                            Krystyna Leś  


